

New arrivals
02.05.2019

Lady's Short-Sleeve Undershirt 新雅緻仕女短袖內衣

UW311

S\$ 200 | S\$ 210

(M,L)

(LL)


Lady's Long Underpants 新雅緻仕女長內褲

UW312

S\$ 240 | S\$ 260

(M,L)

(LL)

 Light Pink / 淺粉

Material 材質

Outer Material : Polyester 100%

Inner Material : Polyvinyl Chloride (NEFFUL NEORON®) 80%,
Polyester 20%

表層：聚酯纖維 100%

裏層：聚氯乙烯 (NEFFUL 妮美龍) 80%，聚酯纖維 20%

NEORON® provides overall wellness protection while giving you the ultimate comfort and fit.

舒適貼身，觸感柔軟，讓妮美龍貼心守護您的健康。



UW311

UW312

i. It is recommended to wash product separately to maintain the elasticity and color of the product.
ii. All images shown are for illustrative purposes only and the colors may differ from actual products.

i. 洗滌時建議採「個別手洗」方式，以維護纖維彈性與色澤。
ii. 圖片刊載之商品色澤與實際商品稍有出入，僅供參考，請以實品為準。

NEFFUL
INTERNATIONAL

New arrivals
02.05.2019

Men's Short-Sleeve Undershirt 新雅緻男仕短袖內衣

UW313

S\$ 230 | S\$ 250

(M,L)

(LL)

Men's Long Underpants 新雅緻男仕長內褲

UW314

S\$ 250 | S\$ 260

(M,L)

(LL)

 Beige / 膚色

Material 材質

Outer Material : Polyester 100%

Inner Material : Polyvinyl Chloride (NEFFUL NEORON®) 80%,
Polyester 20%

表層：聚酯纖維 100%

裏層：聚氯乙烯 (NEFFUL 妮美龍) 80%，聚酯纖維 20%

NEORON® provides overall wellness protection
while giving you the ultimate comfort and fit.

舒適貼身，觸感柔軟，讓妮美龍貼心守護您的健康。



UW313

UW314

i. It is recommended to wash product separately to maintain the elasticity and color of the product.
ii. All images shown are for illustrative purposes only and the colors may differ from actual products.

i. 洗滌時建議採「個別手洗」方式，以維護纖維彈性與色澤。
ii. 圖片刊載之商品色澤與實際商品稍有出入，僅供參考，請以實品為準。

NEFFUL
INTERNATIONAL